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BESTYRELSESMØDE den 19. september 2024 

Deltagere:  Flemming Ertbølle Madsen (FEM), Elina Maslo (EM), Susanne Brun Gadeberg 

(SBG), Knud Kristian Wrist (KKW), Laura Hillersborg (LH), Rudi Bekker (RB) 

Afbud:  Lasse Noe Favrholt (LNF) 

Referent:  EM 

Ordstyrer: FEM 

 
 

Referat 
 

1. Godkendelse af referat 
Godkendt. 
 

2. Økonomi.  
Ser fornuftigt ud. Vi afventer regnskab fra Liga.  
 

3. Appen Ombord 
Der er nogle forhold i kontrakten, som skal afklares. Vi har ligeledes behov for at snakke 
med en klub eller flere, som allerede bruger appen med henblik på dens funktionalitet i 
praksis. Det gør vi til klubkonferencen. Vi udskyder beslutningen til foråret.  
 

4. DGI – klub under lup 
Sættes i gang i næste uge og kører over et par uger. Vi vil gerne have resultaterne til 
generalforsamlingen, som afholdes sidste onsdag i november.  
 

5. Møde med kommunen – herunder Vinkelhageprojektet 
Der skal afholdes et møde om en lokalforening den 26.09., som skal samle alle aktører 
omkring Vinkelhageprojektet. Der vil afholdes møder en gang om måneden fremadrettet.  
 

6. Opsigelse og fjernelse af både ved hal og i marinaen 
Der bliver lavet en køreplan, som kommunen skal godkende. 
 

7. Evaluering af Sct. Hans og teambuilding for gymnasiet + afholdelse af et 
dyrere arrangement.  
 



   Side 2 

 

Der blev brugt mange kræfter på arrangementet i forhold til antallet af de fremmødte. Sct. 
Hans deles op fra åbent hus, som evt. kunne kobles på en dag, hvor der er mere aktivitet i 
klubhuset. 
  
Der er kommet positive tilbagemeldinger på teambuilding arrangementet for gymnasiet, 
den endelige evaluering kommer senere. Arrangementet gentages igen næste år.  
 
Der er planlagt en række arrangementer fremadrettet: afrigger festen den 2.11., Panaetius 
fortæller om forsikringer, oplæg om tur til Malta, en tur til fiskeriskolen, rent skib, 
klubhusdagen. 
 
Arrangementsudvalget vil gerne afholde et større arrangement med en oplægsholder, som 
er åben for alle, og som de lokale kunne være interesseret i.    
  

8. Kommende arrangementer: generalforsamling 
Hvordan kan vi få flere til at komme til generalforsamling? 
 

9. Skal vi lave en ny strategi i sejlklubben? 
Skal det sættes på dagsorden? Hvordan kan vi involvere flere frivillige? Kan man stille krav 
til medlemmerne om at deltage i frivilligt arbejde?  
 

10. Nyt fra afdelingerne 
Den gamle gummibåd er solgt. Jolleafdelingen går over til sejlads om lørdagen i oktober, 
som de plejer.  
 
WOW sejlads skal evalueres.  
Der bliver planlagt vintersejlads.   
Vinterbadersæsonen begynder snart.  
 

11. Evt. 
 

12. Kommende bestyrelsesmøder 

Næste bestyrelsesmøde er d. 31. oktober kl. 19.00 – 21.30.  
 
Herefter: 7/11, 12/12, 16/1, 17/2, 20/3, 10/4, 15/5 
 

 
Underskrift af referat: 

       

Flemming Ertbølle Madsen  
Fmd. 

Laura Hillersborg  
Kasserer 

Elina Maslo 
Næstformand/sekretær 

 

         

Susanne Brun Gadeberg 
Fmd. Arrangementsudv. 

Rudi Bekker 
Fmd. Juniorudvalg 

Knud Kristian Wrist 
Fmd. Sejladsudvalg 

Lasse Noe Favrholt 
Fmd. Surfudvalg 

 


